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Liesanne van den Brink

Aan: David van Logchem
Onderwerp: RE: Toezegging raadscommissie 15 januari GroenLinks RES 2024

Afdoening toezegging GroenLinks commissievergadering 15 januari 2025.  
Dinsdag 20 januari 2025 is er telefonisch contact geweest met de dhr. N.J.F. Engelsma (GroenLinks) over zijn 
technische vraag gesteld tijdens de raadscommissievergadering van 15 januari 2025. Tijdens deze vergadering 
stelde steller de vraag hoeveel extra grondoppervlakte in de gemeente Renkum gebruikt zou moeten worden 
om het resterende aandeel van 25% zon op dak, dat mogelijk niet tijdig gerealiseerd wordt, wel te realiseren. In 
het contact is gezamenlijk de conclusie getrokken dat de vraag beruste op een onjuiste veronderstelling. Niet 
25% van het RES-bod is ingevuld met zon op dak, maar 25% is het percentage van het totale dakoppervlak (dat 
geschikt is voor grootschalige opwek van zonne-energie op dak) in de regio dat reëel werd geacht om te 
realiseren in 2030. Het is bovendien niet aan de orde dat zon op dak dat mogelijk niet gerealiseerd wordt 
(vanwege de in de RES 2024 genoemde uitdagingen) ingevuld zou moeten worden met zon op land.  
  
 


